
Izaslanik Krstan Simić postavio je dva pitanja Vijeću ministara BiH koja glase: 

1. Ima li Vijeće ministara BiH bilo kakve ingerencije glede razvoja olimpijskog sporta u 

BiH? Ukoliko ima, molim: 

- informaciju o sudjelovanju BiH na Olimpijskim igrama u Londonu,  

- strukturu prihoda i rashoda,  

- informaciju o tome izrađuje li se plan sudjelovanja na idućim olimpijskim igrama 

po svim parametrima? 

 

2. Sudjelujući na tematskom zasjedanju Srednjoeuropske inicijative (SEI), određena 

izaslanstva pokrenula su pitanja ekonomske opravdanosti izgradnje infrastrukturnih 

objekata (autoceste i dr.). Bosna i Hercegovina na tom polju je u zamahu izgradnje 

Koridora Vc, pa bih molio informaciju o tome: 

Što pokazuje ‘ekonomska matematika’ o eksploataciji izgrađene trase autoceste 

Zenica-Sarajevo na dijelu na kojem se naplaćuje cestarina u iznosu od 4,20 KM, što je, 

uzgred, relativno visoka cijena s obzirom na standard građana BiH?” 

 


